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В статье рассматриваются отдельные тенденции развития цифровизации работы органов местного самоуправления,

а также связанные с ней актуальные проблемы на примере четырех субъектов Российской Федерации — Краснояр-

ского края, Хабаровского края, Республик Саха и Бурятия. Особое внимание уделено вопросам взаимосвязи терри-

ториальной специфики в организации работы органов местного самоуправления и внедрения цифровых технологий,

а также обращениям лиц с ограниченными возможностями через официальные Интернет-сайты органов местного са-

моуправления.
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Specific Features of Digitalization of Activities of Local Self-Government Bodies 
on the Example of Siberian and Far-Eastern Regions
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The article examines individual trends in the development of digitalization of the work of local self-government bodies, as 

well as relevant problems related to it on the example of four subjects of the Russian Federation — the Krasnoyarsk Territory, 

the Khabarovsk Territory, the Republics of Sakha and Buryatia. Special attention is paid to the issues of the relationship of territo-

rial specifics in the organization of the work of local self-government bodies and the introduction of digital technologies, as well as 

appeals of persons with disabilities through the official websites of local self-government bodies.
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